
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 21. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 693 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 693:  

”Kan ministeren i forlængelse af SUU alm. del - svar på spm. 451 (2019-20) svare på, 

hvad der helt konkret er kommet ud af de 17 mio. kr., der blev afsat i 2018 til en 

række initiativer til at styrke behandlingen af patientgruppen med lavt stofskifte?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da der er behov for at indhente bidrag til besvarel-

sen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo juni.  
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